مقدمة تعبير عن العيد الوطنى العمانى بالانجليزي

The Omani National Day is an important and beautiful occasion that the Omani people celebrate on the eighteenth day of November every year, in commemoration of this great people's liberation from the hands of the aggressors, to be a shining example and a title for freedom and dignity, and the first Arab nation to declare its independence at the hands of the sons of His great people.

العيد الوطني العماني هي مناسبة مهمة وجميلة يحتفل بها الشعب العماني في اليوم الثامن عشر من شهر نوفمبر من كل عام، وذلك تخليدًا لذكرى انتزاع هذا الشعب العظيم حريته من أيادي المعتدين، لتكون مثالًا مشرقًا و عنوانًا للحرية والكرامة، والوطن العربي الأول الذي يعلن استقلاله على أيادي أبناء شعبه العظيم.

قصة العيد الوطنى العمانى

As the port of Muscat is geographically fortified, the Portuguese in the early sixteenth century used it, especially in their trade routes aimed at reaching India, and this exploitation of the geography of Oman was considered an occupation. In 1650 AD, Oman gained its full independence to be the first and oldest Arab country to gain its independence.

باعتبار ميناء مسقط محصن جغرافيًا فقد قام البرتغاليون في أوائل القرن السادس عشر باستخدامه، خاصة في طرقهم التجارية التي تستهدف الوصول إلى الهند، وكان هذا الاستغلال لجغرافيا عمان يعتبر احتلالًا، غير أن العمانيين وبقيادة الإمام سلطان بن سيف قاموا بتمرد عليهم في الثامن عشر من نوفمبر من عام 1650 ميلادي، وبهذا حصلت عمان على استقلالها التام لتكون أول وأقدم دولة عربية استطاعت الحصول على استقلالها.

مظاهر الاحتفال بالعيد الوطنى العمانى

Omani National Day is celebrated with many activities in which the general Omani people participate, such as national marches, carrying flags and fireworks. A public holiday for all Omanis.

يتم الاحتفال باليوم الوطني العماني بالعديد من النشاطات التي يشارك فيها عموم الشعب العماني كالمسيرات الوطنية وحمل الأعلام والالعاب النارية، كما يكون للاحتفالات مظاهر ثقافية وتراثية كسباقات الهجن وعرض الأحصنة، أما على مستوى الدولة فيتم في كل خمس سنوات عرض عسكري ضخم، كما يتم اعتبار هذا اليوم يوم عطلة رسمية لجميع العمانيين.

خاتمة تعبير عن العيد الوطنى العمانى بالانجليزي

The Omani National Day is a great occasion on which we are all proud of this glorious history, which was written by the Omanis by their rejection of all forms of exploitation and occupation and their yearning for liberation and emancipation from the occupiers. Therefore, the Omani people have the right to celebrate this day and feel proud and proud. May God protect the Sultanate, its land, leadership and people.

اليوم الوطني العماني هي مناسبة عظيمة نفخر بها جميعًا بهذا التاريخ المجيد الذي سطره العمانيين برفضهم لكل أشكال الاستغلال والاحتلال وتوقهم إلى التحرر والانعتاق من المحتلين، لذا فحق للشعب العماني أن يحتفل بهذا اليوم ويشعر بالفخر والعزة، حفظ الله السلطنة أرضًا وقيادة وشعبًا.